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 Idę do Sejmu z KONKRETNYM PROGRAMEM! Cele Programowe Gajewskiej - strona 2

Kinga Gajewska, 
Radna Województwa 

Mazowieckiego, wystartuje 
w wyborach do Sejmu z okręgu 

podwarszawskiego.
Więcej o młodej działaczce 

Platformy Obywatelskiej - strona 2

Galeria popierających Kingę Gajewską - strona 3

Oglądaj, czytaj, komentuj, pisz...

blog.
kingagajewska.pl

gajewskak

@kinga_gajewskayoutube.com/
kingagajewska@gajewska_kinga

@gajewska_kingawww.
kingagajewska.pl

facebook.com/
kingajewska

kontakt@
kingagajewska.pl

W Polsce jest 
najdłuższy urlop 

rodzicielski 
w Europie

W 2015 roku nakłady 
na szkolnictwo wyższe 

wyniosły rekordowe 
16 miliardów złotych.

Mimo kryzysu od 2007 
do 2014 roku w Polsce 

przybyło ponad 1,8 miliona 
miejsc pracy.

Przez osiem ostatnich lat 
eksport produktów 

rolno-spożywczych wzrósł 
ponad dwukrotnie: 

z 10 miliardów euro do ponad 
21 miliardów euro obecnie.

W 2007 roku wydatki 
budżetowe związane 

z rolnictwem wyniosły 
31,1 miliarda złotych. 
W 2013 roku było to 

już 53,1 miliarda złotych.

Zatrudnienie osób w wieku 
55–64 lata wzrosło 

z 31,6 procent w 2008 
roku do 41,1 procent 

w 2014 roku.

Od 2007 roku 
zmodernizowano 

lub wybudowano ponad 
8,5 tysiąca kilometrów 

dróg lokalnych.
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  Radna Sejmiku Województwa Mazowieckiego 
  Przewodnicząca Stowarzyszenia „Młodzi Demokraci” na Mazowszu 
  Doktorantka Wydziału Dziennikarstwa i Nauk Politycznych
  Studentka Wydziału Prawa i Administracji na Uniwersytecie Warszawskim 
  Stypendystką berlińskiej uczelni Freie Universität
  Członek Kadry Narodowej w motocrossie w 2014

Doświadczenie:  Działalność społeczna:
  Ministerstwo Sprawiedliwości Departament 
     Strategii i Deregulacji
  Stałe Przedstawicielstwo RP przy ONZ 
     w Nowym Jorku 
  Radna Województwa Mazowieckiego
  Komisja ds. Kobiet w Polskim Związku 
     Motorowym

  Uniwersytety Trzeciego Wieku 
     (wykłady, zajęcia sportowe, nauka 
     języka niemieckiego)
  Organizatorka Bali Charytatywnych, 
     Finałów Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
     Pomocy i Festiwali tanecznych dla 
     osób niepełnosprawnych.

Gajewska w Sejmie... 
...czyli czym będę się zajmować

„Rzadko zdarzają się 
w polityce ludzie z tak wielką 
pasją.”

Roman Smogorzewski
Prezydent Legionowa

„To kobieta nie tylko 
wykształcona, ale i z klasą.”

Anna Aksamit
Senator RP

„Jej pracowitość 
przejawia się przede 
wszystkim w działalności 
w Sejmiku. Cieszę się, 
że mamy taką radną.”

Krzysztof Strzałkowski 
b. wicemarszałek Sejmiku 
Mazowieckiego

„Nie wiem gdzie czerpie 
siłę, bo nigdy nie traci 
energii”

Anna Hejnowicz
Radna Miasta Pruszków

„Jest nie tylko dobrym 
sportowcem, ale działa 
społecznie na rzecz 
naszego środowiska”

Roman Kosecki
Poseł na Sejm RP

„Ma wielkie serce. 
Zawsze znajdzie czas 
na działalność społeczną 
i charytatywną”

Helena Szymańska
Prezes Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku w Błoniu

Absolwentka XXIII edycji 
Szkoły Liderów Politycznych 

prof. Zbigniewa 
Pełczyńskiego

„To dobry i aktywny 
samorządowiec. Będzie też 
dobrym posłem”

Jan Budny
Wójt Wiązownej

Rafał Trzeskowski
Sekretarz Stanu w 

Ministerstwie Spraw 
Zagranicznych

Jacek Kozłowski 
Wojewoda Mazowiecki

Michał Boni
Poseł do Parlamentu Europejskiego

Najważniejszymi 
kwestiami dla mnie 
są dzieci, młodzież 
oraz seniorzy.

Będę walczyła o trzykrotne 
podniesienie wysokości 
kredytu studenckiego 
z 600 zł do 1800 zł.

Będę walczyła o wprowadzenie 
programu profilaktyki 
stomatologicznej, przypisując 
każdą szkołę do konkretnego 
gabinetu stomatologicznego.

Będę walczyła o zwiększenie 
funduszy na  programy „Maluch” 
i „Maluch na uczelni”.

Będę walczyła o stworzenie 
dziennych domów opieki 
medycznej nad osobami 
niesamodzielnymi.

Będę walczyła o wsparcie 
do 4000 zł rocznie dla osób 
zatrudnionych na etacie 
lub umowie cywilnoprawnej.

Dodatkowo będę 
zajmowała się 
miastami 
i drogami:

Będę walczyła o ustawę 
metropolitarną, która znacząco 
ułatwi współpracę gmin, w zakresie 
transportu publicznego i ochrony 
środowiska.

Będę walczyła o wprowadzenie 
do Narodowego Programu Budowy 
Dróg Lokalnych  możliwość 
finansowania dróg i pasów 
rowerowych. 


